
MUST/HAVE TO 

 

O besedi must smo se že pogovarjali.  

must – morati  

Must nam izraža neko obvezo.  

Primer: I must tidy my room. Moram pospraviti sobo.  

 

Must not/musn't – ne smem 

Ko besedo must zanikamo pa nam ta ne izraža več obveze ampak prepoved.  

Primer: You mustn't walk on the grass. Ne smeš hoditi po travi.  

 

Kar je za vas danes novega pri tem je pa to, da beseda MUST, ko izraža obvezo, 

je ta obveza povezana z vašimi čustvi in zaznavo obveze.  

 

Torej, če mi sami čutimo nekaj kot obvezo, bomo uporabili besedo must! 

 

ZAKAJ JE TO POMEMBNO VEDETI? 

Ker tudi beseda zveza have/has to lahko izraža obvezo. Vendar je med must in 

have/has to POMEMBNA RAZLIKA! 

 

have/has to – morati 

Have/has to nam izraža obvezo, ampak je ta obveza prišla ˝od zunaj˝. Torej, 

ne izvira iz vas, ampak vam je nekdo drug recimo rekel, da nekaj morate 

narediti.  

 

Primer: I have to do my homework. Moram narediti domačo nalogo.  

           He/she/it has to go to the supermarket. On/ona/ono mora iti v trgovino.  



(Verjetno je tem osebam mama/tata ali kdo drug rekel, da morajo iti v trgovino. 

Učiteljica je rekla, da moramo narediti domačo nalogo.) 

 

don't have to/doesn't have to – ne rabim 

Ko pa besedni zvezi have/has to zanikamo pa nam ti ne izražata več obveze od 

˝zunaj˝ ampak odsotnost obveze ali prepovedi.  

Primer: You don't have to tidy your room.  

               Ne rabiš pospraviti sobe. (Ni pa prepovedano, da jo vseeno pospraviš)  

 

              She doesn't have to do this exercise.  

              Ona ne rabi narediti te naloge. (Lahko pa jo vseeno, če želi).  

 

NA KRATKO TOREJ ŠE ENKRAT:  

Must v trdilnih povedih uporabljamo, ko sami čutimo, da nekaj moramo 

narediti in je obvezno.  

 

Have/has to v trdilnih povedih uporabljamo, ko nam nekdo drug reče, da nekaj 

moramo narediti ali pa gre za neko pravilo.  

 

Must not/musn't uporabljamo v nikalnih povedih, ko želimo povedati, da je 

nekaj prepovedano.  

 

Don't have to/doesn't have to uporabljamo v nikalnih povedih, ko želimo 

povedati, da nečesa ne rabimo narediti in torej ni obvezno.  

 


